

Dear student,

Greetings! And welcome to Beijing Xicheng Foreign Languages School. We sincerely hope you have had a very special graduation season, during which you have obtained your own personal growth! With joy and with pride, we will take a journey together which will usher in a new starting point in your life.

The scorching sun in July is just like our warmest kindness, and like this sun, we extend to you our warmest welcome for becoming a member of our family here at Beijing Xicheng Foreign Languages School! May this letter bring our best wishes and guide you to our harmonious and warm-hearted campus.

Our three-foot platform here will be the bridge between the teachers and you, a bridge that represents mutual understanding and the bond that will grow every day between you. Every teacher in our school will make great efforts to ensure your potential will be fulfilled. We are convinced that every day, you will strive to make great efforts for your future!

“Chinese feelings and international visions” are the main characteristics of our foreign language teaching concept. The school provides every student with the platform to learn, to innovate, to realize your talents and to show your individuality. For every unique member of our school, you will see that opportunity awaits all of you. Here is the fertile soil in which you can show all your talents and expertise. In the International Culture Festival, the colourful world is expressed by all the different, authentic foreign languages. In the Science and Technology Festival, new works and ideas are displayed with the crystallization of wisdom. In the Sports Festival, vigorous posture represents our speed and passion. Dance moves are flashed in the dancing club, and wonderful notes are woven within the school orchestra. Our wide array of rich activities and systematic courses all complement one another and are designed to both benefit and inspire you.

There are teenagers running in the playground. There are students striving for their future in front of their desks. There are the classrooms bearing hope for your future! When students are in the flower of their youth, their bright spirits are at their highest. We sincerely hope that you will choose Beijing Xicheng Foreign Languages School at this important stage in your life. You will have the opportunity to improve and advance with diligence, and by working hard you will lay a solid foundation for a better future. May we join hands with each other and create a masterpiece which will define this new journey we will take together in Beijing Xicheng Foreign Languages School!

We look forward to seeing you!

Beijing Xicheng Foreign Languages School

July 6<sup>th</sup>, 2021

## 欢迎信

亲爱的同学：

你好！

告别了这个特殊的毕业季，你一定获得了别样的成长！带着成长的喜悦与自豪，你即将迎来人生新的起点。

七月骄阳，仿佛我们火一般的盛情，北京市西城外国语学校热烈地欢迎你成为这个大家庭中的一员！愿这一纸书信饱含着我们美好的祝福，引领你走进一个和谐、温馨的校园。

在这里，三尺讲台是老师与你沟通的桥梁，相互理解是老师与你爱的暖阳。这份爱里有关心也有要求。西外的每一位老师都会为你的健康茁壮成长而付出心血，相信你更会为自己的未来付出努力！

“中华情怀、国际视野”的外语教育是西外的主要特色，学校为每位同学提供了学习创新、展示才能、张扬个性的舞台，独特的你会发现这里是一片沃土，等待着你播种、发芽、开花、结果。你将在国际文化节上，用地道的外语演绎多彩的世界；在科技节上，用新奇的作品展示智慧的结晶；在体育节上，用矫健的身姿迸发速度与激情；在舞蹈队里，用青春的活力展现灵动的舞姿；在管乐团里，用高超的技艺弹奏美妙的音符……丰富的活动和系统的课程相得益彰，相信一定会让你受益匪浅。

操场上奔跑着少年，课桌上书写着明天，教室里承载着希望！恰同学少年，风华正茂。衷心祝愿正值青春年少的你，选择西外作为人生新的起跑线，奋发向上，学有所长，为走向美好的未来打下坚实的基础。愿我们彼此携手，在西城外国语学校这片天地中，共同谱写出一篇篇新时代的精彩华章。

北京市西城外国语学校

2021年7月6日